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  - Imam dva školarca, a jedan je već u osmom razredu,   tako da sam već uveliko naviknuta na
početke školske godine. Deca se za sada ne bune, naviknuti su na odlaske u školu i nastavu,
lepo se druže i rado odlaze u školu bez problema.
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